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BR.0063-K Rew.-8 /09 
Waganiec, dnia 14.12.2009r. 

P r o t o k ó ł  nr 8/09 

z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Waganiec V kadencji  

w dniu 14 grudnia  2009 r.  
 

       W posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy, któremu przewodniczyła  Wiceprzewodnicząca 

Rady Ewa Pietrus  udział wzięli  wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej i pozostali członkowie 

Stałych Komisji Rady Gminy oraz radny K.Rydlewski, który nie jest członkiem Stałych Komisji 

Rady Gminy  (lista  obecności stanowi  załącznik do niniejszego protokołu) oraz zaproszeni goście:  

Wójt Gminy – P.Marciniak, Przewodnicząca Rady Gminy – M.Szejner, Skarbnik Gminy – 

D.Roszko (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – o godzinie 1400 otworzyła posiedzenie Stałych Komisji Rady 

Gminy i po powitaniu członków Stałych Komisji Rady, radnego K.Rydlewskiego oraz gości 

oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 

wobec składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji . 

Ad.1 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady  przedstawiła proponowany porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Analiza projektu budżetu gminy Waganiec  na 2010 rok. 

4. Zamknięcie posiedzenia Stałych Komisji Rady Gminy. 

Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek posiedzenia. 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił proponowane zmiany przesunięcia 

funduszy na zakup kamienia drogowego, zgodnie z protokołem Komisji Rewizyjnej  

Nr 7, z dnia 10 grudnia 2009 r. 

Komisja pozytywnie oceniła propozycje budżetową zakupu pojazdu gaśniczego dla OSP 

Zbrachlin. 

Wójt Gminy Piotr Marciniak obszernie wyjaśnił poszczególne uwagi i propozycje zmian 

jakie proponowali wprowadzić do projektu budżetu przedstawiciele poszczególnych 

komisji. 

Największy nacisk kładziono na zwiększenie kwoty przeznaczonej na zakup materiału 

do napraw dróg gminnych. Ustalono podniesienie tej kwoty po zakończeniu roku  

z nadwyżki powstałej w roku 2009. 

W czasie trwania posiedzenia Wójt Gminy kilka razy podkreślił, że budżet roku 2010 

będzie wymagał kilka poprawek  i zmian w ciągu trwania roku budżetowego, i nie 

uniknie dynamicznych zmian wynikających w związku z nadchodzącymi inwestycjami 

drogowymi. 

Ad.3 

Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Pietrus  w związku z wyczerpaniem przyjętego porządku 

posiedzenia zamknął posiedzenie – godz. 1730 
 

Protokołował:                                                                           Przewodniczący komisji:   

 Piotr Wiatrowski                                                                               

                                                                                                                Piotr Wiatrowski 


